

October 11, 2023

To: All Pioneer Manor residents, families, substitute decision-makers and community partners

Re: Capital Redevelopment Update #2

We thank everyone for their continued support and would like to share the following updates:

Redevelopment

For safety reasons, the back section of the pathway that loops Pioneer Manor will be closed during the redevelopment project. Beginning Wednesday, October 11, the pathway will be closed where the lodge and Alzheimer Society meet on the south side of the property and from the Mallard entrance on the North side. Barricades will be installed to prevent people from entering the area.



Closed Sections

Future Communications

Updates on important construction events affecting residents and staff will be distributed on a regular basis. Questions or concerns can be directed to Neal Boudreau, Project Manager at 705-669-7826 or neal.boudreau@greatersudbury.ca.

Sincerely,



Aaron Archibald
Director, Long-Term Care Services

c.c.: Councillor René Lapierre, Chair, Community & Emergency Services Committee
Mike Parent, City of Greater Sudbury Councillor, Ward 5
Ed Archer, Chief Administrative Officer
Steve Jacques, General Manager, Community Development
Dr. Maurice St. Martin, Medical Director
Dianna Foster, Family Council
Maria Aperia, Resident Council
Stephanie Leclair, Executive Director, Alzheimer Society Sudbury Manitoulin North Bay & Districts
Melanie Briscoe, Administrative Director, North East Specialized Geriatric Centre
Dave Courtemanche, Executive Director, City of Lakes Family Health Team



Le 11 octobre 2023

Objet : Deuxième mise à jour sur le Projet de réaménagement

À l'attention des résidents du Manoir des pionniers, de leurs familles, de leurs mandataires spéciaux et des partenaires communautaires

Nous remercions tout le monde de leur soutien continu et tenons à partager les mises à jour suivantes :

Réaménagement

Pour des raisons de sécurité, la section arrière du sentier qui contourne le Manoir des pionniers sera fermée pendant toute la durée du projet de réaménagement. À compter du mercredi 11 octobre, le sentier sera fermé au point de convergence du Lodge et de la Société Alzheimer, au sud de la propriété, et à l'entrée de l'aire Mallard, au nord. Des barrières seront érigées pour empêcher les gens de pénétrer cette région.



Sections fermées

Communications futures

Des mises à jour sur les importants travaux de construction qui auront des répercussions sur les résidents et les employés seront distribuées régulièrement. Vous pouvez adresser vos questions et vos préoccupations à Neal Boudreau, gestionnaire du projet, au 705 669-7826 ou à neal.boudreau@grandsudbury.ca.

Sincèrement,



Aaron Archibald
Directeur, Services de soins de longue durée

- c. c. René Lapiere, conseiller municipal et président du Comité des services communautaires et d'urgence
- Mike Parent, Conseiller de la Ville du Grand Sudbury, quartier 5
- Ed Archer, administrateur en chef
- Steve Jacques, directeur général du Développement communautaire
- D^r Maurice St. Martin, directeur médical
- Dianna Foster, Conseil des familles
- Maria Aprea, Conseil des résidents
- Stéphanie Leclair, directrice exécutive, Société Alzheimer Sudbury-Manitoulin, North Bay et districts
- Melanie Briscoe, directrice administrative, Centre gériatrique spécialisé du Nord-Est
- Dave Courtemanche, directeur général, City of Lakes Family Health Team

